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Slovenský vesmírny priemysel - príležitosť pre vytvorenie pridanej hodnoty v srdci Európy

Vytvárajme dostatočne zaujímavé príležitosti pre šikovných a motivovaných ľudí na Slovensku, aby 
mohli participovať na rozvoji vesmírneho priemyslu a nemuseli utekať za pracovnými príležitosťami  
do zahraničia. 

Je veľmi dôležité pre spoločnosti z malých krajín ako Slovensko, objavovať aktuálne dianie v krajinách 
s rozvinutejším vesmírnym priemyslom, aby od nich nabrali skúsenosti, spojili sa s firmami v daných 
krajinách, rozšírili svoje znalosti a tým pádom zvýšili konkurencieschopnosť na európskom a svetovom 
trhu, aby im neunikli aktuálne trendy a smerovanie vesmírneho priemyslu.

Od svojho počiatku, Slovenská vesmírna kancelária podporovala a podporuje rozvoj slovenského 
vesmírneho priemyslu prostredníctvom viacerých aktivít, spoločne s predstaviteľmi Ministerstva 
školstva, ako napríklad organizácia briefingov a stretnutí so zástupcami Európskej vesmírnej agentúry, 
ktorí prinášajú obrovské skúsenosti a feedback slovenským spoločnostiam, umožňujú im zvýšiť ich 
kompetencie and schopnosť orientovať sa v špecifických podmienkach ESA programov a požiadaviek. 
Súčasťou týchto eventov boli taktiež B2B stretnutia so zástupcami nadnárodných firiem s dlhoročnými 
skúsenosťami vo vesmírnom priemysle. 

Pre 3IPK predstavovali tieto meetingy skvelú príležitosť a vytvorili základ pre vývoj a vylepšovanie 
našich produktov, získavanie skúseností s vedením projektov medzinárodných konzorcií v rámci ESA 
projektov, začiatky budovania vzťahov s našimi najväčšími zákazníkmi a zvyšovanie kvalifikácie nášho 
teamu umožňujúci doručovať vesmírne projekty na európskom leveli. 

Účasť na európskych konferenciách je zvyčajne vysokou položkou v rozpočte startupu, nehovoriac 
o vlastnom stánku. Ten je luxusom, ktorý si startupy často nemôžu dovoliť. Príležitosť zúčastniť 
sa podujatia v zdieľanom, národnom stánku na významných konferenciách ako IAC alebo Paris 
Airshow organizovanom prostredníctvom SARIO nám v 3IPK otvorila nové obzory a umožnila nám 
privítať medzinárodné návštevy v reprezentatívnom prostredí nášho národného stánku, ale taktiež 
zabezpečila Slovensku propagáciu na medzinárodnom fóre.  

Za účasť na podujatiach vďačíme práve podpore Slovenskej vesmírnej kancelárie a SARIO, 
ktorých podpora je pre slovenské spoločnosti a inštitúcie aktívne vo vesmírnom priemysle skvelou 
príležitosťou na prepájanie sa s firmami z iných krajín a vytváranie konkrétnych obchodných 
príležitostí a partnerstiev pre dlhotrvajúcu spoluprácu. Z našej skúsenosti môžeme povedať, že si účasť 
na daných podujatiach vždy riadne odmakali, sledujúc záujmy slovenského vesmírneho priemyslu, ako 
aj zúčastnených firiem prostredníctvom ich prepájania na relevantné zahraničné subjekty.

Mali by sme spolupracovať na promovaní prebiehajúcich aktivít a úspechov v slovenskom vesmírnom 
priemysle na Slovensku aj v zahraničí a poukázať na dôležitosť podpory spoločností a inštitúcií 
v sektore, aby sme sa mohli aspoň priblížiť k európskym krajinám s rozvinutejším vesmírnym 
priemyslom, ktoré sú pred nami nie len vo vesmírnych aktivitách, ale výrazne dbajú aj na podporu 
rastu a zvyšovanie konkurencieschopnosti lokálnych spoločností na európskom trhu. 

Oceňme znalosti a skúsenosti odborníkov pracujúcich v slovenských spoločnostiach a inštitúciách 
aktívnych vo vesmírnom priemysle. Tvoria silnú bázu a potenciál pre šírenie vesmírnych aktivít na 
Slovensku!

SPOLOČNOSŤ: 

3IPK

MÁRIA ČÁPOVÁ
co-founder & CEO
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Vážené kolegyne a kolegovia zo Slovenskej Vesmírnej Kancelárie,
 
Musím na to reagovať hneď. Dovoľte mi vyjadriť Vám svoju úprimnú vďaku a obdiv za vynikajúcu 
prácu, ktorú vykonávate pre rozvoj slovenského vesmírneho ekosystému. Už mnoho rokov sledujem 
európsky vesmírny ekosystém zvonku, keďže pracujem ako konzultant priamo na službe Copernicus 
Emergency Management Service Európskej Komisie. Ako spoločnosť sme boli jedinou slovenskou 
firmou, ktorá uspela v projekte financovanom EÚ v oblasti vesmíru. Práve preto si dovolím tvrdiť, že 
viem objektívne zhodnotiť úžasný pokrok, ktorý slovenský vesmírny ekosystém dosiahol od vzniku 
Slovenskej vesmírnej kancelárie.
 
Pravidelne sa zúčastňujeme podujatí organizovaných SARIO Space Office a považujeme ich 
za absolútne kľúčové pre umiestnenie Slovenska v mimoriadne konkurenčnom sektore, akým 
je vesmírny priemysel. Pri každej príležitosti pozývame Slovenskú vesmírnu kanceláriu na naše 
projektové podujatia a vždy prinesiete výsledky, ktoré ďaleko presahujú profesionálne štandardy 
bežné na úrovni EÚ, nehovoriac o verejnej správe na Slovensku. Chcel by som osobitne vyjadriť 
svoju vďačnosť za váš prístup, nasadenie a doterajšiu spoluprácu, najmä Michalovi a malému, no 
mimoriadne profesionálnemu tímu okolo neho.
 
O to viac ma šokovalo, keď som si prečítal správy o účasti Slovenskej vesmírnej kancelárie na 
Medzinárodnom astronautickom kongrese v Austrálii. Možno je to na Slovensku štandard – že každá 
účasť na medzinárodnom podujatí sa považuje za platený výlet na náklady daňových poplatníkov. No 
ja veľmi dobre viem, aké náročné je úspešne reprezentovať organizáciu, nehovoriac o reprezentácii 
celej krajiny a jej najlepších firiem v tomto sektore. Som zhrozený, že niekto – či už novinár alebo 
politik – si myslí, že na vysoko odborné a medzinárodne prestížne podujatie má zmysel osloviť 
„zástupcu všetkých slovenských firiem“. Toto naozaj nie je miestny futbalový turnaj, kde si môže 
zahrať každý. Toto je najvyššia svetová liga a reprezentovať môžu iba tí najlepší.
 
Zároveň považujem za nespravodlivé porovnávať Slovensko s Českou republikou. Česká republika je 
v európskom vesmírnom sektore dlhodobo etablovaná, je plnoprávnym členom ESA a navyše hostí 
agentúru EUSPA. V porovnaní s tým je Slovensko stále len pridruženým členom ESA a ešte len buduje 
svoje postavenie v tomto vysoko konkurenčnom prostredí. Práve preto je pre Slovensko nesmierne 
dôležité aktívne sa zviditeľňovať a zapájať do medzinárodných fór.
 
Ak by som mal ukázať prstom, kto by tam mal byť, boli by ste to práve vy – ľudia zo Slovenskej 
vesmírnej kancelárie. Vy nás poznáte všetkých, viete, čo robíme a ako to robíme. Aktívne sledujete 
a podporujete vesmírnu komunitu na Slovensku. A nielen to – formujete svetlejšiu budúcnosť pre 
nových vesmírnych inovátorov, ktorí prídu po nás.
 
Preto som nesmierne rád, že túto misiu organizujete práve vy, že vyberáte ľudí, a úprimne si želám, 
aby sme tam mohli poslať celú Slovenskú vesmírnu kanceláriu. Som presvedčený, že by to len 
pomohlo obrazu našej krajiny vo svete – a ten to dnes naozaj potrebuje.
 
S úctou a vďakou,
Milan Kalas a celý team KAJO 

SPOLOČNOSŤ: 

KAJO S. R. O.

MILAN KALAS 
a celý team KAJO 
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Týmto by som chcela vyjadriť moju jednoznačnú podporu SARIO a Slovenskej vesmírnej kancelárii, 
ktorých práca je pre rozvoj slovenského vesmírneho priemyslu kľúčová.

Ich iniciatívy pomáhajú nielen slovenským firmám presadiť sa na medzinárodnej úrovni, ale zároveň 
podporujú aj mladé talenty – od súťaží až po hackathony.

Bez ich neustáleho úsilia o prepojenie Slovenska s globálnym vesmírnym ekosystémom by naša 
krajina prišla o dôležité príležitosti a vrátila sa o niekoľko rokov späť. A to si nemôžeme dovoliť.

SPOLOČNOSŤ: 

ESA

NICOLE MAJSKÁ
bývalá pracovníčka 
European Space 
Agency 
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Dobrý deň,
 
radi by sme v reakcii na https://360tka.sk/videos/HOp5nASF0w3YGShYAZy3
uviedli nasledovné:

Touch4IT je jedných z aktívnych subjektov podnikajúcim v odvetví vesmíru. Je to náročné odvetvie 
na zapojenie sa ako aj aktívnu účasť, a to nie len odborne, technicky ale aj finančne. Slovensko je tzv. 
rozvíjajúca sa krajina v tomto odvetví, a ak sa chceme aspoň priblížiť krajinám, ktoré su síce blízko 
geograficky (ČR, Maďarsko, Poľsko) ale sú ďaleko pred nami, tak štátna podpora, je niečo bez čoho sa 
v najbližších rokoch nezaobídeme. Preto podnikateľskú misiu v podobe návštevy alebo s národným 
stánkom na IAC  v minulosti ako aj najbližšie IAC v Sydney vítame a aktívne sa zapájame.
Ako bolo aj v reportáži spomenuté, je to najväčšie udalosť na svete a je valídna v globálnom kontexte, 
konferencia v Brémach je valídna tiež, najmä v európskom kontexte.

Ja, Lukáš Láni ako reprezentant spoločnosti Touch4IT, som sa aktívne zapojil IAC v minulosti a 
plánujeme sa zúčastniť aj IAC 2025 v Sydney, účasť nás bude aj s prípadnou podporou stáť najmenej 
2000 EUR. V minulosti sme vďaka účasti rozšírili sieť našich validnych kontaktov v odvetví, naviazali 
sme spolupráce a aktívne pripravuje projekty či už komerčného charakteru ako aj v oblasti výskumu 
a vývoja z národných alebo EU zdrojov. Napríklad naše prvé kontakty sme získali na IAC v Dubaji. Bez 
účasti na konferencii IAC si vieme ťažko predstaviť hľadať partnerov a klientov mimo EÚ.

SPOLOČNOSŤ: 

TOUCH4IT

LUKÁŠ LÁNI 
Project Manager
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Dobrý deň,
 
IAC je jednou z najväčších a najvýznamnejších konferencií v oblasti vesmírneho priemyslu, ktorá 
ponúka jedinečnú príležitosť nadviazať kontakty s kľúčovými hráčmi a udržať si prehľad o aktuálnych 
trendoch. Účasť na tomto podujatí nám umožňuje byť pri zrode nových projektov a nepremeškať 
dôležité príležitosti.
 
IAC je pre nás príležitosťou na posilnenie povedomia o našej značke a na osobné stretnutia so 
zákazníkmi a partnermi z celého sveta. Tento kongres poskytuje ideálny priestor na rozšírenie 
siete kontaktov, budovanie nových partnerstiev a získavanie cenných informácií o vývoji v sektore. 
Vďaka iniciatíve SARIO a Slovenskej Vesmírnej Kancelárie sa môžeme zúčastniť organizovaných 
B2B stretnutí so spoločnosťami z rôznych krajín, kde predstavujeme naše riešenia a nadväzujeme 
nové kontakty. Tieto príležitosti sú kľúčové pre posilnenie našej pozície v medzinárodnej vesmírnej 
komunite.

SPOLOČNOSŤ: 

NEEDRONIX

PATRIK LASZLO 
COO  
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Dobrý deň.
 
Astros Solutions bol podporený agentúrou SARIO na poslednej IAC 2024 v Miláne. Misia mala za 
úlohu umožniť rozšírenie networkingu firmy v medzinárodnom kontexte, čo sa aj naplnilo. IAC ako 
konferencia hostí čoraz viac expertov a podnikateľov z oblasti vesmírneho sektora a ide o výnimočnú 
konferenciu, jedinečnú svojho druhu v počte účastníkov. Akákoľvek podpora našej firmy pri takto 
finančne náročných udalostiach je nevyhnutná.

Od svojho začiatku agentúra SARIO podporuje podnikateľov pôsobiacich vo vesmírnom sektore 
na Slovensku, vo väčšine prípadov konzultáciami, usmerneniami, ale v neposlednom rade aj 
networkingom. Ten je nevyhnutný na povzbudenie slovenského ekosystému, ako aj na začatie nových 
spoluprác a nájdenie zákazníkov.

Bez podpory agentúr, ako je SARIO, nemajú malé a stredné podniky takmer žiadnu šancu prežiť v tak 
dynamicky sa rozvíjajúcom a zároveň konkurenčnom vesmírnom sektore.

Týmto by sme sa chceli úprimne poďakovať agentúre SARIO, celému tímu jej vesmírnej zložky a 
dúfame, že sa na jej podporu v rôznych formách budeme môcť spoľahnúť aj naďalej.

SPOLOČNOSŤ: 

ASTROS 
SOLUTIONS 
S.R.O.

MATEJ ZIGO 
Head of R&D / 
Astronomer 
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Vážená pani ministerka, Vážený pán minister, Vážený pán riaditeľ, Vážení kolegovia
 
Dovoľte aby som sa na úvod predstavil.
Moje meno je Marek Kožarík.
Som spoluzakladateľ firiem GEODETICCA a GEODETICCA VISION – sme na trhu už 22 rokov a 
patríme medzi najvýznamnejšie firmy v našej oblasti.
 
Naša cesta k vesmírnemu priemyslu je priamo spojená so vznikom Slovenskej Vesmírnej Kancelárie 
(SVK), ktorá bola zriadená dňa 1. Januára 2021.
Dovtedy  som netušil, že sa tu niečo v rámci vesmírneho priemyslu deje – a to sme mali k 
vesmírnemu priemyslu profesne a odborne veľmi blízko.
Hneď začiatkom Januára 2021 ma kontaktovali ľudia z SVK, či sa nechceme zapojiť do práve 
pripravovanej 6. PECS výzvy ESA.
 
Zapojili sme sa a získali sme náš prvý ESA projekt – Space CARTOGRAPHER (zameraný na 
automatizáciu tvorby máp zo satelitných dát). Následne sme získali v rámci 1. a 2. RPA výzvy ďalšie 2 
ESA projekty.
Vďaka Michalovi Brichtovi a Danielovi Šagáthovi a ich kontaktom na ľudí z ESA a národných 
delegátov sme sa najprv len na diaľku a potom aj osobne stretli s CEO spoločnosti GEOFEM z Cypru,
napísali a podali spoločný projekt, v rámci  Cyperskej PECS výzvy a boli sme úspešní. Projekt je 
zameraný na monitoring kritickej infraštruktúry (mosty, priehrady) kombináciou satelitných dát a IoT 
senzorov.
Práve teraz realizujeme montáž senzorov na 2 mostoch na Slovensku.
 
Zhruba pred rokom nás opäť Michal a Daniel prepojili s partnermi z Lotyšska (obdoba Slovenskej 
Agentúry Životného Prostredia) – spomínali im náš projekt v rámci 1.RPA výzvy ILLEGAL BUILDINGS 
DETECTOR a výsledkom je ďalší úspešný ESA projekt v rámci Lotyšskej RPA výzvy.
 
Prečo to hovorím?
Bez nich by nič z toho neexistovalo!
 
Keď sme sa ešte skoro vôbec nepoznali, myslel som si, že v SVK robí 10-15 ľudí vzhľadom k aktivitám 
ktoré realizujú.
Potom som zistil, že sú len štyria. Nechcelo sa mi tomu veriť. Od vtedy ich volám štyria mušketieri.
 
To sú oni, moji štyria mušketieri z SVK – najlepší ľudia, akých som kedy stretol v štátnej správe:
Michal Brichta
Daniel Šagáth
Lenka Tkáčová
Kristián Ondáč a jeho predchodca Denis Sedlák
Podporu a pomoc z Ministerstva Školstva nám vždy ochotne poskytujú:
Jana Rovňanová
Anna Juríková
Kristína Jacková a jej predchodkyňa Iveta Rusinová
 
IAC po organizačnej a logistickej stránke pre nás vždy perfektne pripravili:
Michaela Slimáková
Simona Novosadová (aktuálne ekonomický diplomat v Indii)
 

SPOLOČNOSŤ: 

GEODETTICA 
VISION

ING. MAREK 
KOŽARÍK,PHD.
RIaditeľ
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Týchto ľudí poznám a stojím za nimi! Verte im, vedia čo robia a prečo to robia.
Spolu s nimi a s ďalšími firmami, Univerzitami, SAV a ostatnými organizáciami budujeme vesmírny 
sektor na Slovensku.
A treba nám to? Treba - a ako veľmi. Kto to nechápe, nech sa pozrie okolo seba kde sa hýbe svet.
 
 
A teraz k tomu nešťastnému videu.
https://360tka.sk/videos/HOp5nASF0w3YGShYAZy3
 
Väčšiu koncentráciu klamstiev a zavádzania vtesnaných do necelých 4 minút som asi ešte nevidel.
Väčšina z toho za účelom pridať váhu vyjadreniam, ktoré žiadnu váhu nemajú.
 
Klamstvo 1
Asociácia Vladimíra Sirotku zastrešuje stovky firiem
            
Počet členov SAMP je 40, z toho približne 1/3 tvoria živnostníci.
https://samp-msp.sk/clenstvo/clenovia-samp/
            
Kde sú teda tie stovky firiem, ktoré podľa redaktorky táto asociácia údajne zastupuje?
---
            
Zavádzanie 1
Členovia asociácie pôsobia najmä v oblastiach ako strojárstvo, automobilový servis, elektrotechnika, 
zváračstvo, kozmetika, IT služby či podpora podnikateľského prostredia.
Medzi členmi nie je žiadna firma s priamym zameraním na vesmírny priemysel alebo pokročilé 
technológie spojené s vesmírnym sektorom.
 
Vesmírny sektor si vyžaduje vysokú špecializáciu a odbornosť v technologických, vedeckých a 
vývojových aktivitách, ktoré SAMP na základe dostupných informácií evidentne nezastupuje.
 
Vyjadrenia zástupcov tejto asociácie k akýmkoľvek rozhodnutiam o aktivitách v rámci vesmírneho 
sektora sú nekompetentné a nemajú žiadnu relevanciu.
 
Klamstvo 2
Slovenská asociácia pre vesmírne aktivity má asi 40 členov
 
Počet členov SOSA je 20 - zjavne nadšencov pre vesmír najmä z radov akademikov a študentov.
 
https://sosa.sk/?page_id=4302
 
Zavádzanie 2
Medzi členmi SOSA nie žiadna relevantná firma ani inštitúcia ktorá by mohla Slovensko reprezentovať 
na IAC v Sydney - teda okrem jednej firmy Spacemanic hlavného kritika Jakuba Kapuša, ktorý ale ako 
je všeobecne známe preniesol svoje vesmírne aktivity do Čiech.
Vo firme na Slovensku má uvedených 2 zamestnancov. K financiám sa nebudem vyjadrovať. Zjavne v 
tomto kontexte SOSA reprezentuje  len Jakuba Kapuša a on zase SOSA – pripomína mi to Mr. Beana 
s jeho macíkom.

SPOLOČNOSŤ: 

GEODETTICA 
VISION

ING. MAREK 
KOŽARÍK,PHD.
RIaditeľ
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Klamstvo 3
Stánok si platia podnikatelia sami.
 
Stánok ešte nie je istý a ak bude, tak ho prefinancuje naša ekonomická diplomacia v Sydney - to by sa 
v Brémach zrejme nestalo.
Takže podnikatelia platia letenku a bežné náklady (strava, doprava, ...) – a to je fér – každý niečím 
prispeje.
---
 
Zavádzanie 3
Cena aj za najmenší stánok sa pohybuje v tisícoch eur.
 
Na každej významnej konferencii, kongrese alebo veľtrhu sa cena za najmenší stánok pohybuje v 
tisícoch eur.
---
 
Zavádzanie 4
Okrem podnikateľov majú ísť do Sydney aj dvaja úradníci zo SARIO a dvaja z Ministerstva Školstva.
 
Na každej podnikateľskej misii sprevádzajú podnikateľov ľudia zo SARIO a tým, že Vesmírny výskum 
patrí pod Ministerstvo Školstva - tak na IAC aj ľudia z Ministerstva Školstva.
Načo sú vlastne tam? No poviem rovno, že bez nich by sme sa nedostali k relevantným ľuďom a 
organizáciám a vtedy by to bol pre nás naozaj výlet.
Ale oni pripravia vždy program plný B2B a B2G stretnutí s významnými  firmami a inštitúciami, o 
ktorom by sme mohli bez nich len snívať. Viem o čom hovorím - bol som na IAC v Baku aj IAC v 
Miláne.
 
Časť podnikateľov sa pýta či cesta nie je skôr výlet pre štátnych zamestnancov.
Aká časť podnikateľov? - v počte 1?
---
 
Zavádzanie 5
IAC v Sydney vs Space Tech Expo Brémy
 
1. Brémy sú určite zaujímavé, ale IAC je jednoducho top.
   SARIO pravidelne posiela dotazníky na ktoré podujatia by sme my ako podnikatelia chceli ísť.
   Som presvedčený, ak by Brémy rezonovali viac, tak by sa riešili Brémy.
 
2. Brémy sú lacnejšie ako Sydney
Pobavil ma pán Sirotka mudrovaním o tom, že sú aj lacnejšie konferencie.
Áno nedávno sme mali v Košiciach zadarmo Slovensko - Maďarský Space Event organizovaný ESA - 
že som ho tam nevidel a ani p. Kapuša.
 
Cenovo sú krajiny Austrália vs Nemecko úplne porovnateľné
https://www.numbeo.com/cost-of-living/compare_countries_result.jsp?country1=Germany&countr
y2=Australia
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Jediný signifikantný rozdiel je v cene letenky, ktorú si však platí každý podnikateľ sám.
A tie 4 letenky pre ľudí z SARIA a MŠ - to fakt toto budeme riešiť?
 
3. Austrália je veľmi atraktívny trh pre naše Earth Observation riešenia
keďže predstavuje obrovské územie s relatívne nízkym počtom obyvateľov a technologicky vyspelú 
spoločnosť.
Navyše v Sydney máme veľmi schopnú GK - Dana Kršáková (ex výkonná riaditeľka ITAPA) nás 
kontaktovala ešte v Septembri 2024 – ak budeme mať stánok tak vďaka nej.
 
4.  To najdôležitejšie nepovedali.
Michal Brichta riaditeľ priemyselnej zložky Slovenskej vesmírnej kancelárie pôsobiacej v rámci SARIO 
je podpredsedom IAF (International Astronautical Federation), ktorá organizuje IAC .
Prvý Slovák vo vedení IAF po 72 rokoch jej existencie.
Zvolený v roku 2023 v BAKU v globálnej konkurencii kandidátov z celého sveta zástupcami stoviek 
členských organizácií ako ESA, NASA, čínska CNSA, japonská JAXA, indická ISRO, SpaceX, Blue Origin 
alebo Airbus.
A v Miláne v roku 2024 to už bolo cítiť, keď na prezentáciu slovenských vesmírnych organizácii 
prišiel aj Prezident IAF Clay Mowry. Akú úroveň podpory kľúčových stretnutí budeme mať na IAC asi 
netreba vysvetľovať.
 
Nakoniec trocha elementárnej logiky.
Predstavte si, že Michal ako podpredseda IAF príde na IAC do Sydney a Clay sa ho spýta - kedy mám 
prísť na ten váš slovenský event?
A Mišo mu povie: Vieš čo nemáme tu slovenské zastúpenie. A prečo? spýta sa Clay. No lebo nemáme 
na 4 letenky...
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